
 LUCIJA TOPOLOVEC: 

 - Evo moje pitanje će biti upućeno vama gradonačelniče. 

 Ustanovili smo da volite uzimati zasluge za neke projekte. Tako ste uzeli zaslugu i za 

Osnovnu školu Miroslava Krleže. Ali dobro, to je sad manje bitno.  

Ono bitno je da ste pustili učenike u nju 10. 1. Predviđeni radovi su bili za 1. 2. tek gotovi.  

U tu školu ste pustili 281 učenika bez kvalitetnih uvjeta za rad njihov. Prije svega škola je 

smrdila po laku od parketa koji se dva dana prije lakirao. Za vrijeme njihove nastave još i sada 

farbaju zidove sa samoperivom bojom. Interneta nemaju. Klupe, namještaje su dobili prije koji 

tjedan. Dvoranu ne mogu koristiti jer je zatrpana, jednostavno nije za funkciju jer se moraju 

promijeniti prozori. Dvorište ne mogu koristiti također zato što su tamo radnici. Radnici hodaju 

po skeli. Prozore ne mogu otvarati jer je i dalje skela sa velikim najlonom a u Covid, u Covidu 

smo i treba otvarati prozore i provjeravati te prozore. 

 Pa mene zanima hoćete li tako otvarati i sve druge građevine polu gotove?  

Ali ono bitnije pitanje je zapravo zašto ne razmišljate o sigurnosti učenika? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. 

 Odgovor će dati gradonačelnik Tomašević. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Nisam očekivao da ćete odmah krenuti sa demagogijom vaše stranke. Ali evo lijepo. 

 Znači, kao prvo ta škola kao i drugih trinaest cjelovitih škola koje su išle u cjelovitu 

obnovu plus jedan učenički dom su bili u takvim okolnostima kada smo preuzeli vlast da nije 

bio ni jedan projekt prijavljen na Fond solidarnosti, da nije bilo dozvola ni uvjeta konzervatora 

a već su bili počeli radovi, već su bili odabrani izvođači koji onda nisu ni znali po tim uvjetima 

konzervatora raditi. Znači, totalni kaos. Ured za europske projekte u Gradu Zagrebu nije imao 

pojma, nije imao jedan dokument iz te obnove a trebao je to prijavljivati na Fond solidarnosti. 

Znači, potpuni kaos, kaos.  

 Mi smo otvorili prvo školu čini mi se za učenike nižih razreda a onda za učenike viših 

razreda. Otvorili smo je nakon konzultacija s roditeljima i nastavnicima koji su rekli da bi rado 

da krenu, iako nisu svi fini radovi gotovi da krenu iz te škole nego da i dalje budu beskućnici 

na neki način. I jasno je rečeno da će do kraja svi radovi što se tiče fasade itd. biti do svibnja 

gotovi. Ako ste pratili već otvaranje škole mogli ste i to čuti. Međutim, i nastavnici i roditelji 

su odabrali radije da idu u školu koja je gotova, koja sigurnosne standarde sve zadovoljava. 

Ako ne zadovoljava pošaljite inspekciju što vjerujem da, da vjerujem i da jeste, pa neka ona 

utvrdi da li zadovoljava te uvjete ili ne.  

 Ali ponavljam, znači bila je odluka roditelja i nastavnika da se radije vrati ako i nisu svi 

fini radovi gotovi i da krenu u svojoj školi a ne da dalje putuju u druge škole u koje su putovali 

zadnjih, koliko, dvije godine. Eto zato. I ovisno o tome kako će biti odluka drugih školskih 

odbora u drugim školama tako ćemo i raditi što se tiče dinamike otvaranja škola nakon cjelovite 

obnove. I podsjetiti ću vas da je to jedini… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …objekt cjelovite obnove koliko ja znam u obrazovanju koji je gotov u Gradu Zagrebu 

bilo da ga radi država ili grad. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zahvaljujem gradonačelniče. Biti će prilike za dodatno objašnjenje. 

 Izvolite zastupnice. Želite dodatno pojašnjenje jel' tako? 
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 LUCIJA TOPOLOVEC: 

 - Ja mislim da ono što sam ja pričala su bile samo činjenice a ne demagogija.  

Ovo što ste vi sada iznijeli je bila demagogija. Ali dobro. Ja ću se opet vratiti na te činjenice. 

Roditelji se žale. Nastavnici se žale. Ja ne znam kog ste vi to pitali. I ja mislim da je to više bila 

nekako ušteda nekih 100-tinjak tisuća kuna prijevoza koji se obnašao za te učenike jer su išli u 

Osnovnu školu Jabukovac i Osnovnu školu Pantovčak. 

 I ja opet pitam pitanje zašto se ne razmišlja o sigurnosti učenika jer skela pada?  

Ja sam šetala tamo početkom 2. mjeseca, volim šetati, i pala je skela. Kiša je jače malo padala, 

pala je skela bila. Ja sam se prepala. Mislim. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. 

 Gradonačelniče, želite li odgovoriti na dodatno pojašnjenje? Želite. U redu. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ok. Ne možemo ovako paušalno raspravljat. Dajte vi uputite te žalbe koje navodite 

roditelja koje ste vi dobili kao zastupnica, jer mi ih ono nismo dobili, pa da mi utvrdimo i 

pošaljemo sve ono nadležnoj službi da vidimo o čemu se radi jer ne možemo ovako paušalno 

govoriti. Ako vi navodite nekakve žalbe roditelja koje postoje dajte ih proslijedite, pitajte 

naravno roditelje da li se s time slažu, ako uopće te žalbe postoje, i onda ćemo mi utvrditi o 

čemu se točno radi.  

Ali ponavljam, vi znate što znači škola, koje sve uvjete ona mora zadovoljiti sigurnosne, 

minimalno-tehničke, obrazovne standarde. Znači, ukoliko ne zadovoljava mislim da država 

itekako mora reagirati. To nije u našoj nadležnosti. Znači, onda bi već zatvorila školu tri puta. 

Ako postoje bilo kakve nepravilnosti mi ćemo to u najkraćem roku ono ispraviti ali ne možemo 

paušalno govoriti o tome. 

 


